
Provincie Noord-Brabant  

Provinciale Staten 

griffie 

 1 

Vastgestelde besluitenlijst 
 

Bespreking 

Vergadering presidium 

Maandag 17 februari 2014, provinciehuis 

Aanwezig 

mw. M. Geeraedts (vice-vz PS), M. van Gruijthuijsen,  

mw. C. Kerkhof, A. van Hattem, H. Leenders, mw. T. Klitsie,  

P. Smeulders, H. Mondriaan, mw. C. Dortmans (griffier),  

A. Brul (adjunct-griffier, verslag) 

Afwezig  

CdK W. van de Donk (vz PS), N. Heijmans, mw. M. Lestrade, 

M. van der Wel, M. Kap. 

 

1 Vaststelling agenda 

De voorzitter heet de aanwezigen welkom, CdK is afwezig in verband met representatieve 

verplichtingen.  

De agenda wordt overeenkomstig het voorstel vastgesteld.    

 

2 Besluitenlijst presidium d.d. 20 januari 2014 

De heer Van Hattem: agendapunt 6, onderzoek justitie: bij ‘de onduidelijkheid over de 

vigerende interne procedure over het ambtelijk omgaan met vertrouwelijke dossier’ 
toevoegen: ‘of het ontbreken van een dergelijke procedure’. Wetboek van Strafrecht moet 

zijn wetboek van Strafvordering. Agendapunt 8: profielschets RvC Eindhoven Airport: de 

voorzitter herbevestigt de afspraak. Mevrouw Klitsie: agendapunt 9, rondvraag: de voorzitter 

van de rekeningcommissie proeft onduidelijkheden bij de leden over het functioneren.  

Met bovenstaande aanpassingen wordt het verslag vastgesteld. 

Naar aanleiding van: de kostenbesparing van papierloos vergaderen: wordt uitgezocht en 

meegenomen in de notitie over ‘printing on demand’; representatiegeschenken aanschaffen 

door fracties: wordt nog uitgezocht; stand van zaken onderzoek justitie: geen nieuws te 

melden. 

 

3 Mededelingen/ter kennisname stukken 

- A.1. Terugblik op Statenvergadering 7 februari 2014: Lange vergadering, aard en 

zwaarte van de onderwerpen rechtvaardigen uitgebreid debat. Geconstateerd wordt dat 

de interrupties en schorsingen veel tijd kosten, met name de introductie van de 

interrupties. De discussie over de landbouw heeft de overige onderwerpen van de 

verordening ruimte ‘onder doen sneeuwen’. Het serveren van koffie en thee in de zaal is 
goed bevallen. 

- A.2. Terugblik op commissievergaderingen 14 februari 2014: alleen CS heeft vergaderd.  

- B. Planning activiteiten komende drie maanden: Het presidium neemt opnieuw met 

waardering kennis van de planning. Mevrouw Kerkhof vraagt om beperking van de 

overlap van activiteiten tijdens beeldvormingsdagen. De griffier antwoordt dat er 

conform de afspraken maximaal 2 activiteiten tegelijkertijd plaatsvinden. De commissies 

besluiten over het al dan niet organiseren van activiteiten. Het verzoek van mevrouw 
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Kerkhof wordt bij de planning en de samenhang van de activiteiten meegenomen. De 

heer Van Gruijthuisen constateert dat de commissies verschillend omgaan met 

beeldvorming en dat de rol van de voorzitters verschilt. De griffier zegt toe deze aspecten 

bij de evaluatie van de werkwijze van PS mee te nemen.  

De heer Mondriaan vraagt naar de status van de uitnodiging van de Universiteit van 

Tilburg. De adjunct-griffier antwoordt dat het hier een werkbezoek op uitnodiging van 

Tilburg betreft, dat qua aard niet in de beeldvormingsdagen past. 

 

4 Agenda Provinciale Staten d.d. 7 februari 2014 

Aan de agenda wordt op verzoek van de heer Leenders een initiatiefvoorstel van de PvdA 

toegevoegd over wijziging van de waterschapsreglementen, onderdeel bestuurssamenstelling. 

Gelet op de verkiezingen van 2104 is behandeling voor de zomer aan de orde. Wat de PvdA 

betreft kan het voorstel direct op 14 maart behandeld worden. De heer Van Hattem deelt 

mee dat de PVV een initiatiefvoorstel over aanduiding van provinciale bijdragen bij projecten 

overweegt.  

 

5   Verbeteringen in de informatievoorziening PS 

Het presidium onderschrijft het uitgangspunt dat Brain PS het centrale platform wordt en 

spreekt daarbij uit dat het om een openbaar toegankelijk platform moet gaan. Vertrouwelijke 

berichten verdienen apart aandacht, geheime stukken komen niet digitaal beschikbaar maar 

liggen ter inzage bij de griffie. Goede informatiestructuur is niet alleen voor Statenleden 

nodig maar ook voor belangstellende burgers. Bij de beschikbaarheid van stukken wordt ook 

een koppeling met de verslaglegging gemaakt. Aandacht wordt gevraagd voor de zoekfunctie 

bij de vergaderstukken. Naast Brain PS functioneren anders systemen: iBabs wordt ingezet 

als vergadertool. De fasering is gericht op het realiseren van de gestelde doelen, de technische 

(on)mogelijkheden zijn veelal bepalend voor de termijn van realisering. Behoefte van PS 

wordt bij de fracties gecheckt. De kosten worden deels binnen de bestaande ICT budgetten 

van de organisatie gerealiseerd en deels ten laste van het bestaande griffiebudget. Conform 

het Limburgse model worden met onmiddellijke ingang ingekomen stukken voor PS alleen 

nog naar een voortouwcommissie gestuurd. 

 

6   Evaluatie werkwijze PS 

Het presidium stemt in met het voorgestelde proces, met dien verstande dat: 

- de griffier is verantwoordelijk  voor het onderzoek, zij wordt bij de praktische uitwerking 

ondersteund door studenten; 

- de evaluatie wordt als onderwerp meegenomen in de ronde die CdK en griffier langs de 

fracties maken; 

- de evaluatie van de werkwijze vormt geen onderdeel van de Statentweedaagse in april 

2014; 

- de evaluatie is gericht op het formuleren van aanbevelingen voor de werkwijze in de 

volgende bestuursperiode; indien de evaluatie aanleiding geeft tot wijziging van het huidige 

Reglement van orde van PS of van de commissies wordt dit ter besluitvorming aan PS 

voorgelegd;  

- voor het instellen van een werkgroep van Statenleden wordt belangstelling gepeild bij de 

fracties; 

- de samenhang met het werkplan van de griffie/de ondersteuning door de griffie in de extra 

presidiumvergadering van april besproken wordt. 

Het presidium vraagt om een nadere invulling op korte termijn van de geplande 

Statentweedaagse op 17 en 18 april 2014. 
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7 Verkiezingen Provinciale Staten 18 maart 2015 

Het presidium stemt in met het nader uitwerken van de activiteiten uit het basispakket, met 

dien verstande dat:  

- er geen exit poll gehouden wordt, maar dat tijdens de verkiezingsavond volstaan wordt met 

het projecteren van de uitslagen; 

- de jongerencampagne nader wordt uitgewerkt; de brief niet tot de 18-jarigen beperkt wordt 

maar zich richt op alle jongeren die voor de eerste keer voor Provinciale Staten mogen 

stemmen; 

- voor de coproductie Omroep Brabant tot een ander concept gekomen wordt dan de Kamer 

van Brabant, met meer aandacht voor de kandidaten en de verkiezingen; 

- een eventueel verkiezingsontbijt aan Omroep Brabant over gelaten wordt. 

- in de inhoudelijke boodschap niet de Agenda van Brabant leidend is, maar de kerntaken 

van de provincie en dat Eerste Kamer en de Waterschappen aandacht krijgen.  

Bij de bouwstenen ligt het accent op opkomstbevordering en het toelichten van de taken en 

werkzaamheden van de provincie. De griffie werkt conform het voorstel de kanttekeningen 

uit in een concreet projectplan ten behoeve van de vergadering van het presidium van 10 

juni a.s. 

  

8 Rondvraag en sluiting 

Mevrouw Kerkhof geeft aan dat beeldvormingsbijeenkomsten door een voorzitter geleid 

moeten worden. Dat hoeft niet de commissievoorzitter te zijn, kan ook ambtelijk of door de 

griffie ingevuld worden. De heer Van Gruijthuijsen wijst in dit verband op verschillen tussen 

de commissies. 

De heer Van Hattem vraagt of het verzoek tot een extra Statenvergadering nog actueel is . 

De heer Leenders antwoordt dat het verzoek is ingetrokken. 

Mevrouw Geeraedts wijst op het positieve artikel in de Financial Times.  

De voorzitter sluit de vergadering vervolgens om 19.15 uur. 

 
 

Eerstvolgende vergadering van het presidium: 

Maandag 24 maart 2014, 18.00-19.00 uur (reguliere presidiumvergadering) 


